
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání školské rady při Gymnáziu, Praha 4, Postupická 3150 
 

Ze dne 5. 10. 2017 
 
Místo konání: Praha 4, Postupická 3150, kancelář ředitele školy 
 
Čas: 17.00 hod 
 
Přítomni: MUDr. Petra Vlková, PaedDr. Ivo Pohořelý, Antonín Kříž, Mgr. Veronika Denková, Mgr. Lukáš Kaucký; k jednání byl 
přizván Mgr. Josef Tomek, ředitel školy 
 
Omluveni: JUDr. Oldřich Chudoba 

Program: 

1) Projednání a schválení výroční zprávy za školní rok 2017/2018  
2) Různé 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

1)  Projednání a schválení výroční zprávy za školní rok 2017/2018 – výroční zpráva byla schválen poměrem 
hlasů:  

                      pro: 5    proti: 0    zdržel se: 0 

 
 

2) Různé 
P. ředitel podal školské radě informace k úpravě počtu hodin v jednotlivých předmětech v rámci školního 
vzdělávacího programu, informoval také o aktuálních vzdělávacích aktivitách školy (zájezd do Anglie).  
Dále sdělil novinky k připravované rekonstrukci hlavní budovy školy, následovala prohlídka nově 
zrekonstruované tělocvičny. 

 
 
 
 
 
 
Zapsal: PaedDr. Ivo Pohořelý 


